

Environment , Occupational Health & Safety Policy

SCIB Chemicals, the manufacturer of Paints is committed to manage its operations including deployment of resources using principles of sustainable development to minimize impact on environment and protect health & safety of our employees, service providers, neighboring communities and customers.

- We shall comply with all statutory requirements. We consider compliance to statutory EHS requirements as the minimum performance standard and are committed to go beyond and adopt stricter standards. We shall annually publish our EHS performance to all stakeholders.
- We shall source our materials and products from vendors that comply with the child labor laws and other statutory regulations.
- We shall continually improve our products with an intention to improve their environmental & safety footprint. We shall educate customers on safe use of our products.
- We are committed to protecting the environment by :
 - Adhering to highest operational standards for handling hazardous materials
 - Preventing Pollution & Leveraging the 3R (Reduction, recycle, reuse) principle and moving towards Zero industrial effluent generation, Zero hazardous solid waste generation
 - Minimizing impact of end-of-life plastics generated out of our packaging material
 - Reducing Energy-Intensity, carbon-Intensity and increasing contribution of Energy from Renewable Sources.
 - Leveraging Rain Water Harvesting, Water Conservation & Water Replenishment and utilizing waste water as an alternate source.
 - Nurturing Biodiversity within and outside our factory premises.
- We shall use principles of inherent safe design, proactively control risks in operations and improve the safety culture to move towards:
 - Zero Accidents
 - Zero Occupational Illnesses
 - Zero Incidents of Property damage
- We are committed to continual improvement in Environment, Health and Safety in all business processes and shall track such improvement through measurable indicators.

Mustafa Turra

Chief Executive

Nov. 2019 Issue no. Three

The above policy shall be reviewed periodically as appropriate to our business
The above policy align with Asian Paints Corporate Policy

سياسة البيئة والسلامة والصحة المهنية

ان شركة سكيب للكيماويات ، الشركة المصنعة للدهانات ملتزمة بادارة جميع عمليات تشغيلها بما في ذلك الاستخدام الامثل للمصادر طبقا لمبادئ التنمية المستدامة للحد من التأثير على البيئة و كذلك حماية صحة وسلامة موظفينا ومقدمي الخدمات و مجتمعنا المحيط و عملائنا.

- سوف نلتزم بجميع المتطلبات القانونية. ونحن نعتبر الامتثال لمتطلبات قانون البيئة والصحة والسلامة هو حد أدنى من معايير الأداء وملتزمون باعتماد معايير أكثر صرامة. و سنقوم سنويا بنشر أداننا في مجال البيئة والسلامة و الصحة المهنية لجميع الاطراف المهمة.
- سنتعامل مع مصادر للمواد و المنتجات اللازمة لعمالنا تمتثل لقوانين عمل الأطفال وغيرها من الأنظمة القانونية.
- سنعمل باستمرار على تحسين منتجاتنا بهدف تحسين بصمة البيئة و السلامة الخاصة بهم. و سوف نقوم بتوعية العملاء على الاستخدام الآمن لمنتجاتنا.
- نحن ملتزمون بحماية البيئة من خلال:
 - الالتزام بأعلى المعايير التشغيلية لمناولة المواد الخطرة
 - منع التلوث و الاستفادة من مبدأ R3 (التقليل، إعادة التدوير، إعادة الاستخدام) و التوجه نحو توليد "صفر" من النفايات الصناعية، توليد "صفر" من المخلفات الصلبة الخطرة.
 - تقليل تأثير المواد البلاستيكية المنتهية الناتجة من مواد التعبئة والتغليف الخاصة بنا.
 - الحد من كثافة الطاقة وكثافة الكربون و زيادة مساهمة الطاقة من المصادر المتجددة.
 - الاستفادة من حصاد مياه الأمطار والحفاظ على المياه وتجديد المياه واستخدامها كمصدر بديل.
 - رعاية التنوع الحيوى داخل وخارج مقر المصنع.
- سنستخدم مبادئ التصميم الآمن ، ونراقب و نتحكم بشكل استباقي المخاطر في العمليات و نحسن ثقافة السلامة للتقدم نحو:
 - صفر حوادث.
 - صفر امراض مهنية.
 - صفر حوادث الضرر للممتلكات
- نحن ملتزمون بالتحسين المستمر في البيئة والصحة والسلامة في جميع عملياتنا التجارية و سنتتبع هذا التحسن من خلال مؤشرات قابلة للقياس.

مصطفى تورا

العضو المنتدب

إصدار نوفمبر 2019 رقم الإصدار: الثالث

السياسة أعلاه تتم مراجعتها دوريا حسب ما تقتضيه أعمالنا
السياسة أعلاه تتماشى مع سياسة شركة أشيان بينتس